2025年4月9日浙江杭州嘉興交流學習之旅第二天行程開展了

Day Two of the Zhejiang Hangzhou Jiaxing Exchange Learning Journey on 9 April 2025

各位家長:

Dear Parents:

感謝主!第一天行程非常順利。師生也有充足的休息,全團學生表現極佳,領隊和導遊都大讚鄭榮 之同學守規、有禮、好學。

於酒店自助早餐後·上午到西湖大學 (雲谷校區) 進行交流·認識內地教育政策、升學情況及學習環境。探討年青人在內地發展的空間。

午飯安排於杭州-知味觀味軒。飯後前往良渚古城遺址参觀‧認識五千年前完整的制度系統、社會組織能力、水利工程及了解文物保育工作的困難與成果。

是日晚餐地點為杭州 - 東大方崇安中心;用餐後回酒店進行分組匯報學習。學生於每晚會向家長報平安後,各自回房間休息及執拾行李,明天前往嘉興市交流學習;隨團老師檢討會後進行巡視檢查房間。

























Thank God for His guidance! The first day's itinerary went smoothly, with both staff and students well-rested. The students performed excellently, receiving praise from the group leader and tour guide for their politeness, good behaviour, and eagerness to learn.

After a buffet breakfast at the hotel, we visited Westlake University (Yungu Campus) for discussions on mainland education policies, admission processes, and learning environments, exploring opportunities for young people in mainland China. Lunch was arranged at Zhi Wei Guan.

In the afternoon, we toured the ruins of Langzhuzhong City, learning about the ancient institutional system, social organisation, and water conservancy engineering from 5,000 years ago, as well as the challenges and achievements in cultural heritage conservation.

Dinner was held at the Dongda Fang Chong'an Centre in Hangzhou. After dining, we returned to the hotel for group learning reports. Each student will inform their parents of their safety each night before returning to their rooms to rest and pack for the next day's trip to Jiaxing. Following a review meeting with the group leaders, room inspections will be conducted.